
SZENTES VÁROS ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

MŰVELŐDÉSI, OKTATÁSI, IFJÚSÁGI ÉS SPORTBIZOTTSÁGÁNAK 

2024. november 27. napján megtartott 

soros nyílt ülésének 

JEGYZŐKÖNYVE 



TARTALOMJEGYZÉK 

HATAROZAT SZAMA TÁRGYA OLDALSZAM 
3/2024. (XI. 27.) MOISB Napirend 3. 
4/2024. (XI. 27.) MOISB Szentes Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 
önkormányzati rendelet megalkotása 

4. 

5/2024. (XI. 27.) MOISB Szentes Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének 2025. évi 
munkaterve 

5. 

6/2024. (XI. 27.) MOISB Intézmények 2025. évi szolgáltatási 
díjainak megállapítása 5. 

7/2024. (XI. 27.) MOISB Önkormányzati bérlakások 
közérdekű célból történő bérbeadása 7. 

8/2024. (XI. 27.) MOISB A Szentesi Polgármesteri Hivatal 
Alapító Okiratának elfogadása -
Szentes Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete 127/2024. (XI. 
07.) határozatának visszavonása 

8. 

9/2024. (XI. 27.) MOISB A Szentesi Polgármesteri Hivatal 
Alapító Okiratának elfogadása 8. 



Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sportbizottságának 2024. november 27. napján a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Kistanácskozó 
termében megtartott soros nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 

A Bizottság részéről: 
Geréné Dunaháti-Vas 
Pásztor Antal 
Pohl Anette 
Bárányi László 
Benkő István 
Kovács János 

a bizottság elnöke 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 

Távollétét jelezte: Tankó Zsolt, a bizottság tagja 

és a mellékelt jelenléti ív alapján 

Geréné Dunaháti-Vas Márta: 
Köszöntötte a megjelent bizottsági tagokat és meghívottakat. Kérte a jelenlévőket, hogy mindenki 
mutatkozzon be. 
A bemutatkozásokat követően örömmel osztotta meg a jó hírt, miszerint Szentes városa győzött a 
Magyar Ingatlanfejlesztési Nívódíj pályázat kulturális/művelődés kategóriájában. 
Megállapította, hogy a bizottság 6 fővel van jelen, az ülés határozatképes és megnyitotta. 
Pásztor Antal bizottsági tagot javasolta a jegyzőkönyv aláírójának. Kérdezte, van-e más javaslat? 
Megállapította, hogy nem volt más javaslat. 
Kérdezte Pásztor Antal bizottsági tagot, hogy elvállalja-e a jegyzőkönyv aláírását. 

Pásztor Antal: 
Elvállalta a jegyzőkönyv aláírását. 

Geréné Dunaháti-Vas Márta: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy Pásztor Antal bizottsági tag legyen a jegyzőkönyv 
aláírója, szavazzon. 

A Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (6 igen szavazattal) 
elfogadta. 

Javasolta, hogy az írásban kiadott napirend egészüljön ki a Képviselő-testület 24. napirendi pontjával, 
a Szentesi Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának elfogadásával. 
Kérdezte, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e más javaslat? 
Megállapította, hogy nem volt más javaslat. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a módosított napirend alapján végezzék munkájukat, 
szavazzon. 

A Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (6 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

3 



3/2024. (XI. 27.) MOISB 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

A Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottság az ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

1./ Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
önkormányzati rendelet megalkotása (3) 

2./ Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. évi munkaterve (4) 
3./ Intézmények 2025. évi szolgáltatási díjainak megállapítása (8) 
4./ Önkormányzati bérlakások közérdekű célból történő bérbeadása (15) 
5./ A Szentesi Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának elfogadása (24) 

1./ Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása (3) 

Geréné Dunaháti-Vas Márta: 
Kérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, vélemény? 
Megállapította, hogy nem volt kérdés, vélemény. 
Másik bizottsági üléseken a következő módosításokkal fogadták el a rendelettervezetet: 9.§ c) 
bekezdésében kerüljön törlésre a ..történő felhasználásától tartózkodni keir és helyette a ,.nem 
használhatja fel" szerepeljen; a 33.§ (3) bekezdése egészüljön ki azzal, hogy ..amit a Képviselő-testület 
szavazással erősít meg". Kérte, hogy ezeket a változtatásokat vegye át a Művelődési Bizottság is és 
ezzel együtt javasolja a rendelettervezet elfogadását. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért az előbb ismertetett módosítási és kiegészítési javaslatokkal, 
szavazzon. 

A Művelődési. Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (6 igen szavazattal) 
elfogadta. 

Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért a rendelet tervezet elfogadásával azzal a kiegészítéssel, miszerint 
a 9.§ c) bekezdésében kerüljön törlésre a „történő felhasználásától tartózkodni kell" és helyette a ..nem 
használhatja fel" szerepeljen; a 33.§ (3) bekezdése egészüljön ki azzal, hogy „amit a Képviselő-testület 
szavazással erősít meg", szavazzon. 

A Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (6 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

4/2024. (XI. 27.) MOISB 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása (3) 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta a „Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-
testületnek a rendelettervezet elfogadását javasolja azzal a kiegészítéssel, miszerint a 9.§ c) 
bekezdésében kerüljön törlésre a „történő felhasználásától tartózkodni kell" és helyette a „nem 
használhatja fel" szerepeljen; a 33.§ (3) bekezdése egészüljön ki azzal, hogy „amit a Képviselő-testület 
szavazással erősít meg". 



2./ Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. évi munkaterve (4) 

Geréné Dunaháti-Vas Márta: 

Kérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, vélemény? 

Bárányi László: 

A képviselő-testületi ülésekhez képest mikor lesznek a bizottsági ülések? 

Geréné Dunaháti-Vas Márta: 

A képviselő-testületi ülés előtti napon, 13 órakor a Városháza Kistanácskozó termében. 

Pásztor Antal: 

Javasolta, hogy a közmeghallgatás a júniusi ülés helyett novemberben legyen. 

Geréné Dunaháti-Vas Márta: 
Megállapította, hogy nem volt más kérdés, vélemény. Először a módosító javaslatot bocsátotta 
szavazásra. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy a közmeghallgatás a júniusi ülés helyett novemberben 
legyen, szavazzon. 

A Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot 2 tartózkodás mellett 4 igen 
szavazattal elfogadta. 

Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért a határozati javaslat elfogadásával azzal a módosítással, miszerint 
a közmeghallgatás a júniusi ülés helyett novemberben legyen, szavazzon. 

A Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (6 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

5/2024. (XI. 27.) MOISB 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. évi munkaterve (4) 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta „Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. évi munkaterve" tárgyú 
előterjesztést és a Képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadását javasolja azzal a módosítással, 
miszerint a közmeghallgatás a júniusi ülés helyett novemberben legyen. 

3./ Intézmények 2025. évi szolgáltatási díjainak megállapítása (8) 

Geréné Dunaháti-Vas Márta: 
Kérdezte Vida-Szücs Istvánné témafelelőst, a Szentesi Intézmények Gazdasági Szervezetének vezetőjét, 
van-e szóbeli kiegészítése? 

Vida-Szücs Istvánné: 
Nem volt szóbeli kiegészítése. 
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Rakk László: 
A Sportközpont által javasolt két díjtétel emelés véleménye szerint magyarázatra szorul. Az 
előterjesztésben a labdarúgó pálya bérleti díjának emelése 2025. július 1-től szerepel, mert a Szentesi 
Kinizsi SZITE TAO támogatásból fedezi ezen kiadásokat. A TAO-nál 1 év alatt júniustól következő év 
júniusig terjedő időtartamot érti a szakszövetség és nem a naptári évet. Nagyon sok plusz 
adminisztrációval járna, ha az emelés 2025. január 1-től lépne hatályba. A másik díjtétel emelésük a 
Sportszálló szobáira vonatkozik, ami csak csekély mértékű, mert a jelenlegi komfortfokozattal (déli 
oldal, nincs klíma) nem lehet magasabb áron értékesíteni azokat. A Sportközpont - amennyiben a 
fenntartó részéről jóváhagyásra kerül - az idei bevétel többletéből ezeket a szobákat klimatizálni 
szeretné. Ha ez sikerül, akkor lehet árat emelni. 

Geréné Dunaháti-Vas Márta: 

Kérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, vélemény? 

Bárányi László: 
A szigligeti üdülő 2024. évi bevétele mennyi volt? Az üdülő nyereséggel vagy veszteséggel üzemel? 
Hiányolta az üdülő jobb menedzselését. Véleménye szerint ezzel növelni lehetne az üdülő 
kihasználtságát. Többen azzal keresték meg, hogy hiányolják az étkeztetést, amely régen működött. 
Nem lehetne egy közeli menüztetést vállaló étteremmel megállapodni, akik vállalnák a kiszállítást? 
Vida-Szűcs Istvánné: 
A 2024. év még nem zárult le, ezért pontos adatot nem tud mondani, de 19 millió forint körül szokott 
lenni az éves bevétel. Igyekeznek nullára kihozni az üdülő üzemeltetését. A konyhát azért nem tudják 
működtetni és ezáltal az étkezést biztosítani, mert nem bírják a szakképzett munkaerőt megfizetni. Az 
üdülő vezetője szokott éttermeket ajánlani. Próbálkoztak reggeli kínálattal, amelyet egy cég biztosított 
kiszállítással, de erre sem volt igény. Az étteremmel való megállapodásra vonatkozó kérdésre nem tud 
választ adni. de megkérdezi a Szentesi Családsegítő Központot és a képviselő-testületi ülésre már 
meglesz a válasz. 

Kovács János: 

Az üdülőnek van gondnoka? Igaz az a hír, miszerint Kiss Tibor felmondott? 

Vida-Szücs Istvánné: 
A gondnok egy helyi lakos, aki télen ellátja ezt a feladatot. Kiss Tibor a vezetője az üdülőnek és nem 
tud a felmondásáról. 
Bárányi László: 
Mekkora a Dózsa-ház közösségi tér kihasználtsága? Azt tapasztalja, hogy nagyon sokan nem tudnak 
erről a lehetőségről. 

Vidovicsné Molnár Zsuzsanna: 
Maximális kihasználtságú a közösségi tér. Már több megbeszélésen elhangzott, hogy egy másik ilyen 
jellegű közösségi térre is szükség lenne. 

Geréné Dunaháti-Vas Márta: 
Megállapította, hogy nem más volt kérdés, vélemény. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért a határozati javaslat elfogadásával, szavazzon. 

A Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot 1 tartózkodás mellett 5 igen 
szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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6/2024. (XI. 27.) MOISB 
Tárgy: Intézmények 2025. évi szolgáltatási díjainak megállapítása (8) 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Művelődési, Oktatási, Iíjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta az „Intézmények 2025. évi szolgáltatási díjainak megállapítása'* tárgyú előterjesztést és a 
Képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadását javasolja. 

4./ Önkormányzat i bérlakások közérdekű célból történő bérbeadása (15) 

Geréné Dunaháti-Vas Márta: 

Kérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, vélemény? 

Pásztor Antal: 
Milyen szakágakat érintően biztosít a Város bérlakást? A Szentesi Vízilabda Klub valóban több bérleti 
díjat fizet ezekért a lakásokért? Mióta kap a Szentesi Vízilabda Klub közérdekű célból bérlakást? 
Kovács János: 
Tudomása szerint az egyik ilyen lakásban orvos lakott, aki úgy hagyta el az ingatlant, hogy kikapcsolták 
az áramot. A Lakásügyi Bizottság kiutalta másnak a szóban forgó lakást azzal, hogy az új bérlőnek 
kellett az áramot visszaköttetni. Hogyan fordulhatott ez elő? 

Báthory István: 
Megközelítőleg a 440 db önkormányzati bérlakásból 10-15 db van közérdekű célból bérbe adva. 
Közművelődési, egészségügyi vagy sportfeladatot ellátó személyek kapnak ilyen bérlakást. Pl. a 
kórházban dolgozó orvos, fogorvos, 4 sportoló. Ezekért a bérleményekért magasabb bérleti díjat 
fizetnek, a jelenlegi szociális bérleti díj 100-110%-át. Az Apponyi téren ez 30.000-35.000,- Ft-ot + az 
üzemeltetési költséget jelenti. 2012 óta kap a Szentesi Vízilabda Klub közérdekű célból bérlakást. 
Kovács János bizottsági tag által felvetett ügy egy konkrét eset volt. A Dr. Bugyi István Kórháznál 
fenntartóváltás következett be. A doktor úr Szegedre távozott, mert gyermekgyógyász szakvizsgára 
készül, a lakásbérletet felmondta. Amikorra a Kórház „észbe kapott", addigra az MVM elvitte az órát. 
Az új bérlő szociális helyzete és védendő fogyasztói státusza alapján előrefizetős mérőóra használatára 
jogosult, amelynek felszerelése már megtörtént és ezt csak Ő tudta elintézni, az SZVSZ Kft. erre nem 
jogosult. 

Bárányi László: 
Ez az összeg még így is jóval a piaci ár alatt van, miközben nagyon sok szentesi lakos vár bérlakásra, 
akinek a jövedelme jóval kevesebb, mint egy orvosé, fogorvosé, stb. Ő is fontosnak tartja a sportot, de 
ha egy lakásban 2 fő sportoló lakik, akkor fejenként 20.000,- Ft-ot kell fizetnie, amit nagyon kevesell. 
Kérdezte, hogy más hogyan vélekedik erről? 

Báthory István: 
Szentes büszkén viseli a Nemzet Sportvárosa címet. Szentes jó hírnevéhez járul hozzá az, hogy amíg 
ebben a városban játszanak, addig ilyen bérlakást biztosít a város számukra. 

Dr. Danyi Katalin: 
A város lakásgazdálkodásába nemcsak a szociális bérlakások tartoznak, hanem a szolgálati, a 
bérlőkijelölési joggal érintett lakások is, úgy mint az oktatási intézmények és a rendőrség által 
bérlőkijelölési joggal érintett lakások. 
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Geréné Dunaháti-Vas Márta: 
A városnak van-e beleszólása abba, hogy kik kerülhetnek elhelyezésre ezekben a lakásokban? Gondolt 
itt olyan kitételre, hogy például OBI-ben játszó versenyző. 

Báthory István: 
A Szentesi Vízilabda Klubbal áll szerződéses jogviszonyban az SZVSZ Kft. A szerződés lejárta esetén 
a Klub elnöke kérvényezi a lakás újbóli kijelölését és kizárólag a Képviselő-testület dönthet erről. Arról 
viszont nincs tudomása, hogy név szerint kik laknak benne. 

Pohl Anettc: 
Miután a Nemzet Sportvárosáról van szó feltételezi, hogy mindenki előtt ismert az a tény, hogy Szentes 
az ország egyetlen olyan városa, amely nem megyeszékhely és nem megyei jogú város, mégis van OBI 
női és férfi vízilabda csapata. Városmarketing szempontból is segíti a várost a Szentesi Vízilabda Klub. 
Véleménye szerint az jó, ha a Képviselő-testület ezzel is tudja támogatni a sportklubot. 

Pásztor Antal: 
Az átigazolási időszakok fél évesek, ezért nagyon nehéz beazonosítani és folyamatosan nyomon 
követni, hogy éppen kik játszanak a Szentesi Vízilabda Klubban. Játszott már kínai, holland, orosz 
játékos is a csapatban. Egy 25 ezres lakosságszámú városnak nem könnyű az élmezőnyben maradni. 
Szentes a szentesi paprikáról, az irodalmi-drámai tagozatról és a vízilabdáról ismert. Mindezekért 
mindenképp támogatandónak tartja a Szentesi Vízilabda Klub ily módon történő támogatását. 

Geréné Dunaháti-Vas Márta: 
Megállapította, hogy nem volt több kérdés, vélemény. 
Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért azzal, hogy megtárgyalásra alkalmasságról döntsenek, 
szavazzon. 

A Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (6 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

7/2024. (XI. 27.) MOISB 
Tárgy: Önkormányzati bérlakások közérdekű célból történő bérbeadása (15) 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta az „Önkormányzati bérlakások közérdekű célból történő bérbeadása" tárgyú előterjesztést 
és megtárgyalásra alkalmasságról döntött. 

5./ A Szentesi Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának elfogadása (24) 

Geréné Dunaháti-Vas Márta: 
Kérdezte Döbrőssyné dr. Seres Ilona előterjesztőt, van-e szóbeli kiegészítése? 

Döbrőssvné dr. Seres Ilona: 
Nem volt szóbeli kiegészítése. 

Geréné Dunaháti-Vas Márta: 
Kérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, vélemény? 
Megállapította, hogy nem volt kérdés, vélemény. Az előterjesztés két határozati javaslatot tartalmaz, 
amelyről külön kell dönteni, eszerint bocsájtja szavazásra azokat. 
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Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért a ..Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete 127/2024. 
(XI. 07.) határozatának visszavonása" tárgyú határozati javaslat elfogadásával, szavazzon. 

A Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (6 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

8/2024. (XI. 27.) MOISB 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete 127/2024. (XI. 07.) határozatának 

visszavonása 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta a „Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete 127/2024. (XI. 07.) határozatának 
visszavonása" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadását javasolja. 

Kérte a bizottsági tagokat, aki egyetért „A Szentesi Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának 
elfogadása" tárgyú határozati javaslat elfogadásával, szavazzon. 

A Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottság a javaslatot egyhangúlag (6 igen szavazattal) 
elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

9/2024. (XI. 27.) MOISB 
Tárgy: A Szentesi Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának elfogadása (24) 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottsága 
megtárgyalta ..A Szentesi Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának elfogadása" tárgyú előterjesztést és 
a Képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadását javasolja. 

Geréné Dunaháti-Vas Márta: 
Más bejelentés nem lévén megköszönte a részvételt és az ülést 13.40 órakor bezárta. 

K.m.f. 

Ol 
Öeréné Dunaháti-Vas Márta 

a bizottság elnöke 
Pásztor Antal 
bizottsági tag 

SÜ 

9 



Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottságától 

6600 Szentes, Kossuth tér 6. 

MEGHÍVÓ 

A Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottsága 
soron következő ülését 

2024. november 27-én (szerdán) 13.00 órára 

a Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal Kistanácskozó termébe összehívom. 

Napirendi javaslat: 
1./ Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

önkormányzati rendelet megalkotása (3) 
2./ Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. évi munkaterve (4) 
3./ Intézmények 2025. évi szolgáltatási díjainak megállapítása (8) 
4./ Önkormányzati bérlakások közérdekű célból történő bérbeadása (15) 

Szentes, 2024. november 21. 

Geréné Dunaháti-Vas Márta sk. 
elnök 

Kapják: 
1.) Bizottság tagjai 
2 . ) Szabó Zoltán Ferenc polgármester 
3 . ) Kiss Csaba István alpolgármester 
4.) Döbrőssyné dr. Seres Ilona jegyző 
5.) Dr. Danyi Katalin aljegyző 
6.) Dr. Tabajdi Ágnes Jegyzői Iroda vezetője 
7 . ) Boda Éva Számviteli és Tervezési Iroda vezetője 
8 . ) Kovács Zsuzsa oktatási és sportreferens 
9.) Vida-Szűcs Istvánné SZIGSZ 
10.) Báthory István lakásügyi előadó 

A kiadmány hiteléül: 

Vidovicsné Molnár Zsuzsanna sk. 
leíró 



JELENLETI IV 
a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sportbizottság 2024. november 27-én 13.00 órakor 

megtartott ülésén megjelentekről 

A Bizottság tagjai: 

Geréné Dunaháti-Vas Márta elnök 

Pásztor Antal 

Pohl Anette 

Tankó Zsolt 

Bárányi László 

Benkő István 

Kovács János 

Meghívottak: 

Szabó Zoltán Ferenc polgármester 

Kiss Csaba István alpolgármester 

Döbrőssyné Dr. Seres Ilona jegyző 

Dr. Danyi Katalin aljegyző 

Dr. Tabajdi Ágnes Jegyzői Iroda vezetője 

Boda Éva Számviteli és Tervezési Iroda vezetője 

Kovács Zsuzsa oktatási és sportreferens 

Dr. Kerekes Valéria Szentesi Sport- és Üdülőközpont NKft. 

Irsai Farkas László Koszta József Múzeum 

Palástiné Kunos Marianna Szentesi Központi Óvoda 

Rakk Hajnalka Szentesi Felsőpárti Óvoda 

Rakk László Sportközpont 

Szekeres-Dancsó Mónika Szentes Városi Könyvtár 

Urvári Sándor Szentesi Művelődési Központ u / - e Ö 

Vida-Szűcs Istvánné SZIGSZ 

Báthory István lakásügyi előadó 

Vidovicsné Molnár Zsuzsann^ jegyzőkönyvvezető 

TbwtMjiA 
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